
Referat formandsmøde 
13/8-14 i Løgstør 

 
 

1. Formanden byder velkommen til 126 Løgstør  
Omtalte samarbejde med sek. 53/54 som bestyrelsen mener kører godt. 
Ca. 18 350 duer afsendt. Der var ikke mange duer med i uge 19. 
Godt vejr til træning før sæson, med en underlig sæson med meget østenvind. 
Flot arbejde af løslader og arbejde med hjemmeside af Finn og Jesper. 
 
 
2. 025 tilfreds med sek. Nogle er utilfreds med mesterskabsregler m. udskydelse ret. 
 
 084 tilfreds med sek. Ønsker dog unger ud før de gamle duer. 
 126 tilfreds med sektion og transport. 
 182 tilfreds med sektion og flyveplan.  
 189 mener alle flyvninger skal tælle med til mesterskaber, mener der er for mange kurve i 
højden på bilen. 
 212 tilfreds med flyveplan, men synes vi starter en uge for tidlig. Mener ikke ddb flyvninger 
bør tælle med i sektionens mesterskaber. 
 
3. 
025 ønsker kortere mellemdis. Flyvninger ,ellers tilfreds 
084 ikke noget at bemærke. 
126 tilfreds med ddb. 
182 tilfreds med ddb. Især glad for sportsflyvningerne. 
189 ønsker andre beregningsform på ddb gerne plac.point. 
212 stort hel tilfreds 
 
4. 
2015 Brevduehuset 
2016 126 Løgstør 
2017 084 Lilleheden ? 
 
5. 
025 det er hårdt ved kurve når der er 7/8  i højde. Ellers godt tilfreds. Evt. mere luft i bilen. 
084 ikke noget at bemærke. 
126 ikke noget at bemærke. 
182 ikke noget at bemærke. 
189 bedre luft i bilen og ikke 8 kurve i højden . 
212 mere luft i bilen, når der er varmt stiger temp. Voldsomt, så hellere give 1-2 kr. mere pr. 
due. Og så kører med 2 biler. 
 

 


